
Landbouwaanspreekpunt
Een aantal gemeenten in Zuid-Limburg heeft een bedrijven- 
en/of landbouwaanspreekpunt. Deze persoon coördineert 
vragen van agrariërs binnen de gemeente. De ervaringen 
daarmee zijn heel positief. Zaken worden sneller en in 
onderlinge samenhang opgepakt en afgewerkt. Afdelingen 
vragen daarom in de gemeentelijke overleggen een 
bestuurlijk én ambtelijk aanspreekpunt te benoemen. 

Waterdossier
Water is voor heel Zuid-Limburg van groot 
belang. Alle drie de afdelingen zetten daar zwaar 
op in. Speerpunten zijn de lopende evaluatie van 
het erosiebeleid met inzet overbodige regels te 
schrappen en het klimaatbestendig maken van 
Zuid-Limburg, waarbij het enerzijds gaat om 
voorkomen van wateroverlast voor burgers en 
agrariërs en anderzijds dat extra maatregelen 
voor landbouw ter bescherming van burgers 
reëel zijn en worden vergoed.

Buitengewoon Agrarische Buitengebied Eijsden-Margraten
De LLTB is betrokken bij de uitwerking van het POL (Provinciaal Omgevingsplan 
Limburg) en het beleid voor het Nationaal Landschap Zuid-Limburg. De extra 
beperkende, provinciale regels voor het behoud van grasland en grondgebonden-
heid, zoals Provinciale Staten die hadden gevraagd, zijn op basis van 
LLTB-argumenten nu van tafel.
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‘WIJ VORMEN DE CONNECTIE TUSSEN LEDEN EN OVERHEDEN’

‘Eén van de belangrijkste taken die we als afdeling hebben, is het onderhouden van 
de contacten met én tussen onze leden en overheden. 
Net als alle andere LLTB-afdelingen zijn we het afgelopen jaar druk geweest met het 
water. Vooral na het noodweer in juni. Samen met gemeenten en waterschap hebben 
we gezocht naar mogelijke oplossing, voornamelijk richting onderhoud en beheer en 
hoe we agrarische ondernemers daarin nog meer een functie kunnen geven. Richting 
overheden hebben we hoofdzakelijk een sterk adviserende rol. Vooralsnog zetten we 
in op opschonen van de watersystemen en het toevoegen van waterbuffers. Er staat 
nog niets vast, maar we zijn op de goede weg. Waterperikelen houden doorgaans 
niet op bij de afdelingsgrens, dus het is belangrijk deze zaken op regioniveau te 
behandelen. Vanaf dit jaar starten we met het vormen van drie LLTB-regio’s, zodat we 
dit soort aangelegenheden nóg adequater kunnen tackelen.

Hetzelfde geldt voor landbouwverkeer. Veel wegen in het buitengebied, maar ook in het stedelijk gebied zijn niet ingericht op 
landbouwverkeer. Daarom bekijken we de mogelijkheden van andere, veiligere routes via een netwerk van adviesroutes voor 
landbouwverkeer en mogelijk de aanleg van passeerhavens.

Ook het project Verkavelen voor groei in de omgeving van Beek is een mooi voorbeeld van een afdelingsgrensoverschrijdend 
onderwerp. Samen met LLTB-afdeling Sittard e.o. en met ondersteuning vanuit Arvalis hebben we een aanvraag gedaan voor 
provinciale POP3-gelden ten behoeve van het verkavelingsproject. We wachten hoopvol op een besluit.

Tot slot is de zorg als groeiende tak van onze agrarische ondernemingen het afgelopen jaar nadrukkelijk onder de aandacht 
geweest. Het college en de gemeenteraad van Nuth brachten een bezoek aan de moderne geitenhouderij van Patrick en Diana 
Snijders in Wijnandsrade. Zorgboerderij Swier maakt inmiddels een belangrijk deel uit van het bedrijf. 
Mede dankzij het groeiende aantal zorgboerderijen ontstond binnen het gemeentebestuur de behoefte er meer over te weten 
en te kijken of de gemeente nog iets voor deze bedrijven kan betekenen. Tijdens de bijeenkomst gaf Sebastiaan van der Flier 
van het LLTB-netwerk Zorgboeren tekst en uitleg.
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